
Protokoll styrelsemöte 2023-09-28

Ramunder HK

Närvarande:

Christian Hallberg (Ordförande)

Alexander Eklund

Johan Stensson

Magnus Eklund

Johan Neander

Maria Malmsjö

1. Domare
Erik Rothman informerade styrelsen om ett förslag för att hantera domarsituationen.
Vi har 4 st som ska gå domarutbildning i oktober. Som stöd för de nya domarna är förslaget
att Clara ska vara mentor när de nya domarna gör sina första matcher. Det medför en
merkostnad som styrelsen godkänner

2. USM
USM startar helgen 1-2/10 då 3 lag besöker Söderköping (F16) för det första steget.
Diskussioner fördes kring kommande kostnadsfördelning. Intäkter från kiosken tillfaller
föreningen men ytterligare försäljning (grill) tillfaller lagkassan.

Styrelsen beslutar även att föreningen bidrar med  250 kr / spelare och ledare för steg 1 och
2. Av praktiska skäl sätts dessa pengar in på lagets konto.

3. Seriespel

Alla lag som har inplanerade matcher har lagt in detta i spelschemat. För F/P-14/15 är
matcher inte inplanerade ännu men det pågår diskussioner om att delta i handbollsfestival
vilket medför sammandrag. Christian lägger ut spelschemat på laget.se så att alla kan se det.

En sportfotograf har kontaktat Christian för att se om det finsn intresse för fotografering.
Respektive lag får avgöra om intresse finns vilket även ska föregå av samtycke av målsman.
Föreningen ska vara försiktig med att vara den part som ansvarar för fotofrageringen av
GDPR skäl (bilder är personuppgifter)

4. Föreningsförsäljning
Styrelsen beslutade att acceptera förslag avseende lottförsäljning. Det beslutades även att alla
intäkter ska gå till föreningen vilket är i enlighet med gällande budget.



5. Medlemsavgifter
Kassör har skickat ut fakturor för medlemsavgifter. Det har varit lite problem med att
säkerställa där familjemedlemskap gäller men den nya metoden (via laget.se) är mer tillfärlitlig
än tidigare metod. Nya registrerade spelare under året (innan årskiftet) får per automatik en
faktura på full medlemsavgift. Efter årskiftet är medlemsavgiften lägre och det behöver
justeras efter året.

6. RF Sisu
Föreningen, via styrelsen behöver färdigställa sitt årshjul. Styrelsen inleder detta arbete efter
USM. I samband med det planerer vi även in arbetet med att uppdatera stadgar och
styrdokument.

Handbollsförnundet Mitts styrdokument ska användas som utgångspunkt.

7. Övrigt
- Inför kommande styrelsemöten avser vi att fastställa en stående dagordning som bland annat

inkluderar en kortfattad rapport från respektiva lag via lagansvariga.

- Det finns ett nytt webbbaserat verktyg för att registrera matcher, matchflyttar, registrera
spelare etc. Som heter Profixio. Det har varit krångligt initialt och det är viktigt att säkerställa
uppkoppling till internet då det är webbbaserat.

- Maria ska kontakta Stadium för att planera in en klädprovardag. Förslagsvis i oktober

Alexander Eklund - Sekreterare

Justerare
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